
Interpelace  

Buďánka III. 

Interpelovaný: Starostka Mgr. Radka Šimková 

 

Vážená paní starostko,  

 na zasedání Zastupitelstva MČ Praha 5 dne 17. ledna 2023 a následně dne 7. března 

2023 jsem se dotazoval na vývoj a záměry Rady, pokud jde o kolonii Buďánka v Košířích.  

Od mého posledního dotazu uplynul již půl rok, který byl jistě naplněn snaživou prací, takže 

se Vás dovoluji znovu tázat:  

1. Jaký je vývoj ve věci uzavření smluv o výpůjčce?  

2. V jakém režimu a rozsahu bude provozováno informační centrum na Buďánkách? (Ve 

své odpovědi z 5. 4. 2023 jste psal: „Předpokládám, že informační centrum bude 

fungovat alespoň 4 dny v týdnu s pravidelnou otevírací dobou.“ Doufám tedy, že jsme 

se za půl roku od slovesa „předpokládám“ posunuli k „dosáhli jsme dohody o 

provozování informačního centra na Buďánkách v tomto režimu a rozsahu….“!)  

Pokud jde o moji třetí otázku z lednové a březnové interpelace, předpokládám, že za půl 

roku se Vaše koalice posunula k vydefinování konkrétního smysluplného záměru využití 

předmětného majetku. Ergo, tážu se znovu:  

3. Jaké záměry využití majetku v kolonii Buďánka má Vaše Rada?  

Děkuji za Vaši odpověď.  

 

Smíchov, 12. září 2023 

 

 

Bc. Martin Damašek, M.A.  

Zastupitel MČ Praha 5  


